السيرة الذاتية
اسم الشخص الكامل
الجامعة المستنصرية – كلية العلوم السياحية
Mobile:  +9647700798320   
Email: mohammed.hameed@uomustansiriyah.edu.iq
 

ملخص تعريفي:
 
الاسم الثلاثي : محمد حميد عبد المجيد اللامي
الشهادة العلمية : ماجستير في أدارة الاعمال .
التخصص الدقيق : أدارة الموارد البشرية .
اللقب العلمي : مدرس مساعد

الشهادات الدراسية 

· الماجستير : ماجستير في أدارة الموارد البشرية / كلية الادارة / جامعة طهران /                                          الجمهورية الاسلامية الايرانية / 2016 م .
· البكالوريوس : بكالوريوس في أدارة الموارد البشرية / كلية الادارة والاقتصاد /  الجامعة المستنصرية /                         جمهورية العراق/ 2006 م .

الجوائز والتكريم الأكاديمي

· 1 كتاب شكر وتقدير / من معالي وزير التعليم العالي والبحث العلمي المحترم / 2011 .
· 1 كتب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2008 .
· 2 كتب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2009 .
· 1 كتاب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2010 . 
· 4 كتب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2011 . 
· 2 كتب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2012 . 
· 1 كتاب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2014 . 
· 1 كتاب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2016 . 
· 4 كتب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2017 . 
· 1 كتاب شكر وتقدير / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2018 .
· 1 كتاب شكر وتقدير / من السيد مساعد رئيس الجامعة المستنصرية للشؤون الادارية المحترم / 2007 .
· 1 كتاب شكر وتقدير / من السيد مساعد رئيس الجامعة المستنصرية للشؤون الادارية المحترم / 2008 .
· 1 كتاب شكر وتقدير / من السيد مساعد رئيس الجامعة المستنصرية للشؤون الادارية المحترم / 2010 .
· 1 كتب تثمين جهود / من السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم / 2012 .
· 3 كتب شكر وتقدير / من السيد عميد كلية العلوم السياحية المحترم / 2018 .


الخبرة الأكاديمية والتدريس:

· عضو هيئة تدرس في قسم ادارة الفنادق / كلية العلوم السياحية.
· مسؤول شعبة الموارد البشرية / كلية العلوم السياحية .
· مسؤول شعبة الحاسبة الالكترونية / رئاسة الجامعة المستنصرية .
· مسؤول وحدة الموظفين في شعبة الموارد البشرية في رئاسة الجامعة المستنصرية .

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	· مادة أدارة المنظمات الفندقية / المرحلة الثانية 
	



الأنتساب المهني او الجمعيات:

· لجان
· عضو جمعية ادارة الاعمال العلمية العراقية.

المنشورات العلمية

· Comparative Study of Factors Which are Effective in Career Advancement of the Faculty Members of Iran and Iraq.( Case Study: University of Tehran and University of AL Mustansiriyah), is accepted for publication in “The Editorial Board of Modern Applied Science” 2016 www.ccsenet.org/ass@ccsenet.org .
تطوير المهارات:

















Curriculum Vitae
Name Of. Person
Mustansiriyah University – College of Faculty of Tourism Sciences
Mobile: +9647700798320 
Email: mohammed.hameed@uomustansiriyah.edu.iq
 PERSONAL SUMMARY:
 
· Full Name: Mohammed Hameed Abdulmageed .
· Master Degree in Business Administration.
· Specialization: Human Resources Management.
· Scientific Title : Assistant Lecturer .

 EDUCATION:
 
· Master: Master of Human Resources Management / Islamic Republic of Iran / Faculty of Administration / Tehran University /2016
· Bachelor: Bachelor of Human Resources Management / Faculty of Administration and Economics / University of AL-Mustansiriyah / Republic of Iraq / 2006 .

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

· 1 wrote Acknowledgement / from the Minister of Higher Education and Scientific Research Esquire / 2011 .
· 1 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2008 .
· 2 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2009 .
· 1 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2010 .
· 4 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2011 .
· 2 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2012 .
· 1 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2014 .
· 1 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2016 .
· 4 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2017 .
· 1 wrote Acknowledgement / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2018 .
· 1 wrote Acknowledgement / from the Assistant to the President of Mustansiriya University for Administrative Affairs Esquire / 2007 .
· 1 wrote Acknowledgement / from the Assistant to the President of Mustansiriya University for Administrative Affairs Esquire / 2008 .
· 1 wrote Acknowledgement / from the Assistant to the President of Mustansiriya University for Administrative Affairs Esquire / 2010 .
· 1 Valuing efforts / from the President of the University of Mustansiriya Esquire / 2012 .
· 3 wrote Acknowledgement / Mr. Dean of the Faculty of Science tourist Esquire / 2018

 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

· faculty member taught in the Department of Hotel Management / Tourism College of Science.
· Division of the Human Resources/ Faculty of Tourism Sciences .
· Division of the Electronic Calculator/ Presidency of Mustansiriya University.
· Employee Unit Officer Division of the Human Resources / Presidency of Mustansiriya University.

COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	Management of Hotel Organizations  the Second Phase 
	



PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

· Member of the management of the Iraqi Association of scientific business .

PUPLICATIONS:

· Comparative Study of Factors Which are Effective in Career Advancement of the Faculty Members of Iran and Iraq.( Case Study: University of Tehran and University of AL Mustansiriyah), is accepted for publication in “The Editorial Board of Modern Applied Science” 2016 www.ccsenet.org/ass@ccsenet.org ..
PROFFESSIONAL DEVELOPMENT
[bookmark: _GoBack]
